



Hier gilt 3G!

Auf Grund der anhaltenden Coronapandemie und der aktuell geltenden Coronaschutzverordnung des Landes Nordrhein-Westfalen gilt am Aldenhoven Testing Center die 3G-Pflicht.

Das bedeutet Kund*innen müssen entweder

- **Geimpft**
- **Genesen**
- **Getestet** (nicht älter als 24 Stunden)

sein.

Wir nutzen zur Überprüfung der Zertifikate die App „CovPass Check“ des Robert Koch Instituts. Diese liest den QR-Code aus und zeigt nur Name, Geburtsdatum und Gültigkeit des Zertifikats. Zum Abgleich halten Sie bitte Ihren Personalausweis bereit.

3G rules apply here!

Due to the ongoing corona pandemic and the current corona protection ordinance of the state of North Rhine-Westphalia, 3G is mandatory at the Aldenhoven Testing Center.

This means that customers must be either

- **Vaccinated**
- **Recovered**
- **Tested** (not older than 24 hours).

We use the app „CovPass Check“ of the Robert Koch Institute to check the certificates. This reads the QR code and shows only the name, date of birth and validity of the certificate. Please have your ID card ready for the comparison.